
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 422
Vil ministeren som opfølgning på samrådet 24/1-18, jf. MOF alm. del – sam-
rådsspørgsmål X, oplyse, om de undslupne sølvlaks kan give natur- og miljø-
mæssige problemer, herunder
– om man risikerer, at de påvirker den naturlige bestand negativt – ikke ved

at de krydser ind eller bliver invasive – men ved, at de befinder sig i sam-
me vandløb og i de samme områder som de naturlige bestande og

– om der kan være smittefare for de naturlige bestande forbundet med sølv-
laks, f.eks. ved at parasitter overføres fra sølvlaks til de naturlige bestan-
de?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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